
 1

Z OBSAHU 
• Pozvání na akce | str. 5 
• Z knihovny | str. 6-7 
• Putování časem | str. 8-9 
• Výlet do Prahy jsme si moc užili | str. 10-11 
• Čarodějnice se povedly | str. 12 
• Fotoreportáž ze společného tvoření | str. 14-15 

6/ 2022



 2

Opět po měsíci vychází náš zpravodaj a já se ve svém úvodním slově vrátím k 
běžnému dění ve městě. Květnové počasí již často připomínalo léto. V plném 
proudu jsou údržbové práce po zimním období, jako jsou úklidy a úpravy trávníků, 
drobné opravy na dětských hřištích včetně revizí jednotlivých herních prvků, 
příprava opravy komunikací apod.  
REKONSTRUKCE DOMU SLUŽEB 
Společnost ACG Real dokončuje stavební práce v nových prodejních prostorách 
Domu služeb.  

Projekt „Rekonstrukce domu služeb Nová Včelnice 
– I. etapa“ je realizován za finanční podpory 
Jihočeského kraje v roce 2022.  

Bude zde opět otevřena prodejna 
společnosti Adélka, na kterou jsme 
b y l i v š i c h n i z v y k l í i p ř e d 
rekonstrukcí. Dále jsme dohodnuti 
na otevření řeznictví RABBIT, které 
se do našeho města vrací po delší 
časové odmlce. Kadeřnictví Lenky 
Novákové se přesune z horního patra 

Domu služeb také do rekonstruované provozovny, a bude tak lépe dostupné 
zákazníkům. Bohužel od května bude uzavřena prodejna zeleniny. I přes veškerou 
snahu jsme zatím nového prodejce ovoce a zeleniny nesehnali.  
Město Nová Včelnice nabízí nové nájemní prodejní prostory v domě služeb. 
Bližší informace poskytne starosta Tomáš Hrubec, starosta@vcelnice.cz,     
724 195 020. 
REVITALIZACE SÍDLIŠTĚ NA HLINĚNCE 
Na červen je také naplánována kolaudace I. etapy revitalizace Sídliště Na Hliněnce, 
výstavba parkoviště podél technických služeb včetně komunikace, chodníků a 
veřejného osvětlení. Tento nový parkovací prostor vyřeší mnoho starostí řidičům a 
obyvatelům města, zjednoduší zaparkování na sídlišti. Snad již nebudeme vídat 
auta stojící na křižovatkách a dalších nevhodných místech. Častou otázkou na tuto 
stavbu byla nutnost provedení poměrně hlubokých výkopů včetně odvozu zeminy. 
Na sídlišti je nevhodné, především jílovité podloží, které je nutné sanovat a předejít 
tak budoucímu poškození povrchu vozovky nebo parkoviště. 
Ve funkci starosty jsem od února 2020. Za tento krátký časový okamžik řeším již 
třetí stížnost na celkové řešení revitalizace sídliště. Studie celkové revitalizace 
sídliště byla schválena v červnu 2018, tedy předchozím zastupitelstvem. Na základě 

Informace města

Slovo starosty

mailto:starosta@vcelnice.cz


 3

této studie byla vzápětí objednána projektová dokumentace pro celé sídliště. V 
březnu 2019, ještě jako řadový zastupitel, jsem vyzval občany článkem v 
Novovčelnickém zpravodaji, aby se ke studii vyjádřili. Bohužel, ani do této doby 
nedorazil žádný námět k revitalizaci. Nyní, kdy je vydáno platné územní 
rozhodnutí, by bylo neekonomické a neefektivní měnit projektovou dokumentaci 
dle dílčích připomínek. Studie dopravního řešení Sídliště Na Hliněnce je dostupná 
na webových stránkách města. Celkový odhad nákladů na revitalizaci sídliště byl v 
roce 2020 téměř 50 mil Kč. Revitalizace tak 
bude muset probíhat na jednotlivé etapy, 
které je město schopno finančně zajistit. 
Před vlastním rozhodnutím o zahájení 
jakékoliv etapy revitalizace sídliště 
bude veřejnost v dostatečném časovém 
předstihu informována a dostane 
prostor k vyjádření. Rozhodnutí o změně pak přísluší zastupitelstvu města. Je 
tedy možné, že v budoucnu dojde k přehodnocení a přepracování projektové 
dokumentace pro vybranou etapu revitalizace. 

Tomáš Hrubec, starosta města 

V neděli 8.5. 2022 uctili občané Nové 
Včelnice památku Dne vítězství při 
kladení věnců u památníku obětem 
války. Pietního aktu se účastnili 
starosta města Tomáš Hrubec a další 
zástupci města Nová Včelnice 
společně s SDH, skauty a dalšími 
organizacemi. Kulturní program 
připravila ZUŠ Allegro. 

Děkuji paní místostarostce Janě Maříkové za milé přání a dárek k mým 
narozeninám.                                                                                    

Jan Novák 

Děkuji srdečně paní místostarostce Janě Maříkové za gratulaci a dárek od města k 
mým narozeninám.                                                         

Oldřich Kršek

Informace města

Uctili jsme památku obětí války

Poděkování
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Jsem ráda, že žiji v Nové Včelnici. Je pravdou, že jsem se v tomto městě nenarodila, 
ale jsem ráda, že tu mohu žít. Je tu klid a všichni by mohli využít dobře spolu žít.  
Město nám roste do krásy, konečně bude náměstí, jak má být. Co na tom 
vybouraném místě před kostelem? Malou hezkou kavárničku, pár laviček, hodně 
kytiček a pro dětičky dětský koutek, aby si mámy mohly dát kafíčko a v létě pitíčko. 
Prostě kulturní a hezké společné žití, k tomu tři věci – zdraví, štěstí lásku a shodu 
všech žijících lidí v Nové Včelnici. 

Božena Matzkeová 

MUDr. Tomáš Morava oznamuje občanům, že od 30.5. ruší pondělní ranní 
odběry ve své ordinaci v Nové Včelnici, které probíhaly od 7,00 do 10,00 
hodin. Odběry budou prováděny pouze ve čtvrtek.  

Ordinační doba         Ranní odběry 

Pondělí 13,00 - 17,00       Pondělí NEBUDOU 

Čtvrtek 7,00 - 11,00       Čtvrtek 7,00 - 7,30 

Informace města

Svoz odpadů - červen, červenec, srpen

Jsem ráda, že žiji v Nové Včelnici...

V  pondělí se ruší ranní odběry u MUDr. Tomáše Moravy
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Ze života města - pozvání na akce
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Postavičky z pohádkových příběhů připomenul dětem kvíz 
v právě skončeném květnu. Všechny vyplněné soutěžní 
kartičky jsme 20. května zamíchali a losováním z kouzelné 
krabice jsme vybrali výherce. Gratulujeme Sebíkovi 
Podlipnému ze čtvrté třídy, získává pohádkový dárek. 😊  

Kvíz na červen  
Malí hrdinové – zvířata, co změnila svět a jsou slavná 
Náš kvíz není písemka, obavy odložte stranou. Rodiče, kvíz 
můžete v knihovně vyplnit společně s dětmi  a určitě tam 
objevíte i pěkné čtení na letní dny. Losovat budeme zase 
dvacátého.  

Slavnostní pasování prvňáčků na čtenáře knihovny 
za přítomnosti spisovatelky Aleny Ježkové a starosty Tomáše Hrubce  

se uskuteční v úterý 28. června od 9 hodin 
v obřadní síni Městského úřadu. 

Srdečně zveme rodiče a všechny, kdo chtějí děti v čtenářských krůčcích podpořit. 

Mezi čtenáři je množství delší dobu nevrácených knih, na které často čekají 
zájemci. Rozhodli jsme se jako vstřícný krok vyhlásit na letošní léto čtenářskou 
amnestii. Od 1. 6.  do 31. 8. 2022 nebudeme vybírat žádné sankční poplatky za 

nevrácené výpůjčky. Kdo odkládáte vrácení půjčených knížek, z 
jakéhokoli důvodu, využijte prosím této možnosti. Stává se, že 
člověk onemocní, nestihne knihy vrátit, zapomene.  Vždy je 
možnost se domluvit a lhůtu pro vrácení knih prodloužit. 
Můžete tak učinit osobně, telefonicky, emailem nebo 
prostřednictvím online katalogu.  
Žádáme rovněž čtenáře o nahlášení změny kontaktních adres, 

emailu nebo telefonu. 
Od 1. 9. pak budeme podle platných pravidel poplatky vybírat. Naším cílem není 
kasička naplněná drobnými, ale zkvalitnění služeb knihovny, kompletní knižní fond 
a dobrá komunikace. 

Jana Tušilová, knihovnice 

Z knihovny

Červen v knihovně

Z prvňáčků budou rytíři řádu čtenářského

Letní čtenářská amnestie
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Pondělí: 7 – 11.30, 12.00 – 17 hodin 

Středa: 7 – 11.30, 12.00 – 17 hodin 

Pátek: 7 – 11.30, 12.00 – 15 hodin 

Telefony: 384 371 334, 724 234 233 

Email: knihovna@vcelnice.cz 

Web: www.vcelnice.cz 

Facebook: Městská knihovna Nová Včelnice 

Těšíme se na vaši návštěvu. 

Z knihovny

Děti z družiny poznávají knihovnu

Městská knihovna má otevřeno:

mailto:knihovna@vcelnice.cz
http://www.vcelnice.cz
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Letošní noc ve školní družině se 
n e s l a v d u c h u p u t o v á n í 
minulostí. Na poučné a někdy i 
nebezpečné výpravě za vývojem 
Země i jejích obyvatel nás 
provázela naše kamarádka 
korálovka Žofka. Nejprve jsme 
museli najít mapu Pána času s 12 
časovými portály. 
První portál nás přenesl do 
prvohor a tak to šlo dál přes 
druhohory s dinosaury, dobu 
ledovou, pravěk a starověkou 

Čínu. Ve středověku jsme si zatančili s rytíři a 
jejich dámami na dvorních slavnostech a v 
baroku si připomněli, čím že se tento sloh liší 
od gotického. Z a m e r i c k é h o 
Divokého západu jsme si 

to namířili do 
F r a n c i e v 
době vlády 
Ludvíka XIV. 
- K r á l e 
Slunce. V 
18. století 
jsme po- 
z n a l i 
p á r 
slavných osobností včetně spisovatele a 
zakladatele vědeckofantastické literatury. 
Jules Verne byl zvědavý, jakou fantazii 
mají dnešní děti. 
Chvíli před setměním jsme se rychlými 
kroky přiblížili domovu. Ve 20. století 

Ze života školy

Putování časem
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o v l i v n ě n é m d v ěm a 
strašnými válkami jsme 
se raději moc nezdrželi. 
Někteří si dali s E. Hillary 
pouze rychlý výstup na 
Sněžku a ostatní mu pro 
pobavení předvedli chůzi 
po Měsíci. Po návratu nás 
čekalo nemilé pře – 
kvapení. Pán času si 
vybral cenu za použití 

mapy a nám nezbylo, než pomoci 
v y s v o b o d i t z e z a k l e t í 
zkamenělou Žofku. Všechno ale 
dobře dopadlo. 
Tím ale naše putování časem 
neskončilo. Na následující stezce 

odvahy jsme museli nejen překonat 
strach ze tmy, neznámých a strašidelných 
nástrah, ale také si vyzkoušet, čím vším 
se dalo kreslit a psát během vývoje 
písma. Sladké odměny nás trochu po 
všech těch dobrodružstvích uklidnily a 
ukonejšily ke spánku. Na rozloučenou na 
nás ráno na stole čekal výborný perník od 
našich Šikulů. 

My jsme si spaní v družině opět parádně 
užili a vy můžete naše putování 
shlédnout v družinové fotogalerii. 

                                                                                                                           Z. Jakešová (ŠD) 

Ze života školy
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Na čtvrtek 21. dubna jsme všichni deváťáci měli naplánovanou návštěvu Národního 
divadla. Dopoledne se mi nejvíce líbilo na Chodově, konkrétně v McDonaldu. 
Chodili jsme také po obchodech s oblečením – to se nejvíce líbilo holkám. Každý si 
koupil nějaké oblečení a byli jsme spokojení. 
Poté jsme jeli do Národního muzea. Navštívili jsme výstavu Dějiny Československa 
20. století, kde se mi nejvíce líbila 
360° projekce. Bylo to zajímavé. 
Sedli jsme si do kruhové místnosti 
na zem a dívali se kolem sebe jako v 
kině, jak probíhaly naše dějiny 
minulého století. 
Podívali jsme se i na Václavské 
náměstí, kde jsme měli rozchod. 
Lítali jsme opět po obchodech, ale 
mě už bolely hrozně nohy. Zašli 
jsme i do McDonaldu, kde jsme se 
najedli. Všichni už na nás čekali, 
abychom mohli vyrazit se převléct 
do divadla. Nejdříve jsme se 
převlékli my kluci. Holkám to trvalo 
hrozně dlouho, a tak jsme jim začali 
ťukat na okno, ale ignorovaly nás. 
Když se konečně všichni převlékli, 
šli jsme se společně vyfotit a pak 
nás pan řidič odvezl na zastávku 

Ze života školy

Výlet do Prahy jsme si moc užili
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nedaleko od divadla. Kousek jsme museli pěšky. Míjeli jsme pomník u kostela, kde 
se ukrývali Jan Kubiš a Josef Gabčík, Tančící dům, galerii Mánes, Slovanský ostrov. U 
Národního divadla jsme museli chvíli počkat, než otevřou. Vešli jsme dovnitř, dali 
ke kontrole naše lístky.  Vevnitř to vypadalo staromódně, ale hezky. Šli jsme se 
podívat i na základní kameny. Nastal čas se usadit do sálu. Všude bylo třpytivé 
zlato, ve kterém se odráželo světlo z obrovského nádherného lustru. Postupně 
přicházelo více a více lidí, kteří se usazovali na svá místa. Zhasla světla a začali 
hrát. Během představení byla krátká přestávka. Představení Kráska a zvíře se mi 
moc líbilo a bavilo mě. Bylo zajímavě nastudované a rozhodně to nebyla žádná 
nuda. Po divadelním zážitku nás už jen čekala cesta domů. Jestli mohu hovořit i za 
ostatní spolužáky, celý náš výlet jsme si moc užili a budeme mít na co vzpomínat. 

                                                                                                                     František Kolář 9. A 

V ú t e rý 3 . k vě t n a 
p r o b ě h l z á p i s d o 
Mateřské školy Nová 
Včelnice, k přijímacímu 
řízení se dostavilo 39 
rodičů s dětmi. 

Svatošová Kamila 

Ze života školy a školky

Zapsali jsme nové děti do školky
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Epidemie konečně ustoupila a zákazy byly zrušeny, a tak jsme 
se konečně mohli sejít na tradiční akci Pálení čarodějnic. 
Zásahová jednotka hasičů postavila čarodějnický oheň a na 
nejvyšší bod byla vztyčena pěkná čarodějnice, kterou nám 
vyrobila Barbora Pivko. 

O čarodějnické koktejly se ve stánku 
postaraly naše čarodějnice, takže 
nasuchu nikdo nebyl. Špekáčky se 
opékaly na malém ohni a výbornou 
náladu doplnilo nádherné počasí. 
Děkujeme všem, kteří se podíleli na této 
akci a všem, co přišli.  

                                      SDH Nová Včelnice 

Ze života města

Čarodějnice se povedly
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V pátek 22.04. jsme se vydali autobusem do 
Třeboně. Zde jsme se ubytovali v místní skautské 
klubovně, kde jsme se dále připravovali na závod, 
a poté šli spát. Ráno jsme se probudili, sbalili si a 
vyrazili na závod. Závod vlčat a světlušek je akce, 
která se pořádá každé dva roky. Hlavním cílem je 
setkávání vlčat a světlušek (kluci a holky              
1. stupně základních škol), zážitek účasti na 
celodenní akci se symbolickým rámcem a možnost vyzkoušet si schopnost poradit 
si v situacích potřebných pro život v dnešním světě. Soutěží se ve 12 disciplínách od 
první pomoci přes chování v dopravě až po řešení problémových situací nebo 
orientaci. Týmy se nazývají šestky, což je skupina 5 až 8 členů. Naše město 
reprezentovala Duhová šestka o 6 vlčatech. Celým závodem nás provázel příběh o 
svatém Jiří a naším úkolem bylo okouzlit náš meč (na každém stanovišti jsme 
získali jednu mašli na meč), a poté usekat drakovi všechny jeho hlavy. Naše šestka 
se nakonec v tvrdé konkurenci umístila na slušném 5. místě. Poté jsme vyrazili na 
vlak, a tím jsme dojeli do Jindřichova Hradce a nakonec se auty svezli do Včelnice. 

                    Filip Míchal 

Firma Tebo, a. s. je rodinný podnik s tradicí textilní výroby od roku 1860. Nyní 
píšeme nový příběh firmy v provozech s technologiemi a výrobním programem 
poplatnými 21. století.  
Během veškeré činnosti firmy a firem předcházejících se mnoho materiálů, 
předmětů a fotografií ukládalo do našeho historického archivu, který je pečlivě 
veden. Archiv obsahuje nejen materiály, předměty a fotografie týkající se činnosti 
naší firmy, ale také knihy o textilní výrobě, technologiích, účetnictví, ekonomii či 
různé historické slovníky. Domníváme se však, že nám tam mnohé chybí, ale 
věříme, že se různé „poklady“ nachází v domácnostech našich bývalých 
zaměstnanců či jejich rodinných příslušníků, kteří je pečlivě schraňují a 
opečovávají. Odborná literatura se může nacházet kdekoliv. Bohužel někdy omylem 
dochází k jejich vyhození či nenávratnému zničení, což je věčná škoda. 
Pokud by měl někdo zájem tyto materiály, předměty a fotografie věnovat do archivu 
naší firmy, budeme jedině rádi. Můžete se kdykoliv obrátit na Marii Davidovou, 
telefon 384 358 120, email davidova@tebo.cz nebo případně vše zanechat kdykoliv 
na vrátnici naší firmy Tebo a.s. v Nové Včelnici .                                      

Marie Davidová, Tebo a.s. 

Ze života města

Závod vlčat a světlušek v Třeboni

Rozšíření historického archivu firmy Tebo a.s.

mailto:davidova@tebo.cz


 14

Ze života města - společné tvoření
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Ze života města - společné tvoření
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AT L E T I C K Á S E Z Ó N A 2 0 2 2           
„V PLNÉM PROUDU“ 
Začátkem jara se naplno rozjela 
atletická závodní sezóna a po dvou 
letech proběhne „snad“ již bez 
nežádoucích opatření a restrikcí. 
Atletický oddíl TJ Nová Včelnice 
aktivně připravuje atlety všech 
věkových kategorií pod vedením 10ti 
členného týmu školených trenérů. 
Oddíl v současné době zajišťuje přípravu cca 110 aktivních atletů. 
Jedná se o tyto kategorie: školní minipřípravka (6-8 let), atletická přípravka (9-11 
let), mladší a starší žactvo (12-15 let), dorostence, juniory (16-19 let) a kategorie 
mužů a žen. 
Je nutné zmínit, že jsme také zaznamenali po dvouletém „covidovém“ období 
snížení počtu atletů a to převážně ve věku 12-15 let. Tento fakt by měl být 
zamyšlením hlavně pro rodiče těchto dětí, kteří mohou hlavní měrou ovlivnit jejich 
rozvoj a to nejen po sportovní, ale hlavně zdravotní stránce. 
Pouze pravidelný pohyb podporuje zdraví dětí a má příznivý vliv na činnost jejich 
organismu.  
Již zmíněné snížení počtu dětí není problémem pouze atletiky, ale všech 
sportovních odvětví. 
Naproti tomu jsou sportovním příslibem počty dětí ve školní minipřípravce a 
atletické přípravce, kde je patrná radost z pohybu. Věřím, že děti u atletiky vydrží, a 
těším se z jejich sportovního růstu v dalších letech. 
Pochvalu také zaslouží starší atleti od dorosteneckého věku dále, kteří ani přes 
složité podmínky v přípravě nezanevřeli na atletiku a sport všeobecně. Aktuálně 
nám dělají radost svými výsledky. Jedná se o cca 20 atletů, kteří v současné době 
plní kritéria ve svých disciplínách pro zajištění startu na Mistrovství ČR. 

Aktuální výsledky: 
Atletická přípravka: 
Naši nejmenší atleti absolvovali přípravný závod „Jarní Jindřicháč“ a 1. kolo 
krajského přeboru družstev, které zvládli na skvělém 3. místě. Krajská soutěž 
družstev je 4 kolová a přípravka zakončí soutěž na podzim přeborem jednotlivců ve 
víceboji (čtyřboji). 
Pochvalu zaslouží také trenéři přípravky, kteří s dětmi absolvovali také vydařené 
soustředění. 

Sport

Atletika
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Mladší žactvo: 
V kategorii mladšího žactva již proběhly 2 závody. 
V kategorii jednotlivců se v rámci krajského přeboru umístily děti těsně za 
medailovými místy, ale s kvalitními výkony. 
Michal Hrdoušek výška 138 cm. 
Natálie Vintrová kriket 34,72 m. 
V rámci krajského přeboru družstev jsou po 1. kole mladší žáci na 2. místě a mladší 
žákyně na 7. místě. 
Starší žactvo: 
Také tato kategorie již absolvovala 2 závody krajského přeboru. 
Soutěž jednotlivců: 
Rostislav Pivec - 1. místo tyč 270 cm, 2. místo 100 m př. 16,46 sec, 3. místo oštěp 
38,11 m.  Rosťa je zároveň vícebojař a v rámci KP obsadil 2. místo v devítiboji. 
Kristýna Novotná – 2. místo kladivo 26,1 m, 5. místo koule 8,65 m 
Matěj Šíma – 3. místo 800 m 2:25,38 sec 
V rámci krajského přeboru družstev jsou po 1. kole starší žáci na 5. místě a starší 
žákyně na 3. místě. 
Dorostenci, junioři, ženy, muži: 
Naši atleti hostují za ligová družstva pro možnost startů v kvalitnějších závodech 
nad rámec krajského přeboru. 
Extraliga družstev  
Marek Strnad (Hvězda Pardubice) 1500 m 3:53,12 sec 
1.liga  
Nikola Ježková (Pacov) 100 m 12,25 sec, 200 m 25,98 sec, 60 m 7,63 sec 
Johana Šímová (Pacov) 400 m př. 64,83 sec 
Ema Svědíková (Pacov) koule 11,17 m 
Jakub Strnad (Sokol ČB) 800 m 2:08,86 sec, 200 m př. 6:47,76 sec 
Matyáš Nečas (Sokol ČB) 400 m 54,43 sec 
Dominik Gysel (USK Praha) tyč 410 cm 
Simona Voráčková (Sokol ČB) 400 m 65,26 sec, 800 m 2:32,55 sec 

Sport
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2.liga 
Filip Holoubek (Pacov) 400 m 50,55 sec 
Marek Krňanský (Pacov) 100 m 11,88 sec, 200 m 23,83 sec 
Dita Poslušná (4 Dvory ČB) disk 32,22 m, koule 9,84 m 
Kristýna Koutná (4 Dvory ČB) koule 9,23 m 
Eliška Andrlová (Tábor) tyč 245 cm 
Zbyněk Zeman (Tábor) dálka 623 cm, koule 12,16 m 
Šimon Urbánek (4 Dvory ČB) 110 m př. 15,42 sec, výška 177 cm 
OMD dorostenci 
Antonín Kinšt (Sokol ČB) 1500 m 4:26,05 sec 
Pavel Poslušný (4 Dvory ČB) koule 12,48 m, disk 33,67 m          - MS - 

Sobotní závody 14. 5. v Jindřichově Hradci byly velmi 
rozmanité. Přijelo 8 týmů, od Šumavy až po Prahu, tudíž 
konkurence byla velká a pestrá. My holky jsme se ale 
ničeho nezalekly a závodily jsme, jak nejlíp jsme uměly. 
VS0 A              
13. Vajdová Thea         
14. Klocová Márinka 
16. Sedláková Simona 
17. Mezerová Zuzka 
VS4 C     
5. Kepková Diana                  

Němcová Pavlína 

Áčko                    
Loko ČB - NV 6:2 (Němeček M., Didek Z.)  
NV - Lišov 0:0                
Chýnov - NV 2:1 (Jaroš P.)          
NV - Hluboká 1:5 (Petráš M.)          
Béčko 
Strmilov - NV 7:1 (Neugebauer M.) 
NV - Kunžak 3:8 (Matějka D., Zápotoka L., Tuček D.) 
St. Hobzí - NV 6:1 (Brus D.) 
NV - Chlum 7:1 (Zápotoka L. 2, Tuček D. 2, Matějka J., Urban M., Kolář F.) 
  

Sport

Gymnastika - Memoriál Karla Parmy

Fotbal - výsledkový servis
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Ohlédnutí za nevšedním 
hudebním zážitkem.  

V sobotu 30. 4. v našem 
kostele Nanebevzetí Panny 
Marie zahrál i a tvorbu 
Antonína Dvořáka slovem i 
h u d e b n í m p ř e d n e s e m 
přiblížili: 

Jitka Baštová (akordeon) a 
Jindřich Macek (loutna). 

Děkujeme za neobyčejný 
kulturní prožitek. 

Nedávno jsme ve Vašem městě dokončili 
investiční akci na distribučním zařízení 
elektrické energie.  
Co jsme u Vás dělali?  
Kde:  Nová Včelnice  
Co: kabel NN 
Podrobnosti: Provedli jsme pokládku 
kabelového vedení rozvodné sítě nízkého 
napětí včetně napojení k jednotlivým 
odběrným místům. 
Vzhledem k tomu, že s touto investiční akcí 
mohlo být spojeno i přerušení dodávky 
elektrické energie na nezbytně nutnou 
dobu, děkujeme Vám tímto za pochopení 
a trpělivost. I díky Vám jsme tak mohli 
zajistit stále rostoucí požadavky na kvalitu 
a spolehlivost dodávky a výrazně prodloužit 
životnost energetického zařízení. 

S přátelským pozdravem EG.D, a. s.

Ze života města

Ohlédnutí za 
hudebním 
zážitkem

Dokončili jsme investiční akci
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Zadejte nebo vložte text
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Zadejte nebo vložte text
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Koupím starší známky, mince, bankovky, odznaky, pohledy, obrazy, hodiny, hodinky, 
porcelán, sklo, vojenské předměty – šavli, helmu, uniformu a podobně. Můžete 
nabídnout i jiné staré předměty, celou sbírku nebo pozůstalost. Tel: 722777672

Inzerce
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Zadejte nebo vložte text
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Novovčelnický zpravodaj vydává Město Nová Včelnice nákladem 1 100 ks, neprodejné. 
Evidenční číslo: MK ČR E 11662 IČO: 247146. Měsíčník. Příspěvky nevracíme. Redakce je 
oprávněná články krátit nebo upravit. Nepodepsané příspěvky nebudou uveřejňovány. 
Příspěvky nemusí vyjadřovat stanovisko redakce. Redakční rada: Jana Tušilová, Pavlína 
Nebeská. E-mail: redakce@vcelnice.cz. Uzávěrka podkladů dalšího čísla je vždy 23. den 
předchozího měsíce. Archiv zpravodaje: www.funprint.eu/archiv/novavcelnice  
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